


Mass Intentions: October 26 to November 21
Intentions de masse : du 126 octobre au 21 novembre

26 October/octobre , 2025		30th Sunday in Ordinary Time / 30e dimanche du temps ordinaire		
Dimanche	26	9h	+Ronald Alfred Albéric Raymond + Jean (John) Huot	Par Hélène Robitaille Par Vivianne Lalonde
SUNDAY	26	10:30 am 16 h St-Sébastien	+ Robert Prior + John Gallinger + Thanksgiving missa pro populo	By Cynthia & Real Lalonde By Marlene & Glen Wilson By Prescilla Mudlong & Family
TUE/mardi	28	9 :00 am	+ Douglas Fairburn	By Patricia Foster
WED/mercredi	29	9h	disponible	Par
THU/jeudi	30	9:00 am	+ Ken Naples	By Suzanne Coyne
FRI/vendredi	31	9h	disponible	
2 November/novembre, 2025		Confirmation with Bishop Thomas Dowd		
Dimanche	2	9h	+ Emile (P2) Nadeau	Par Bernadette Nadeau
SUNDAY	2	10:30 am 16 h St-Sébastien	+ Brenda Shields + Jack & Dot Raby + Maurice Quevillon missa pro populo	By Cynthia & Real Lalonde By Cynthia & Real Lalonde By Virginia & Terry Godin
TUE/mardi	4	9 :00 am	+ Linda Gronlund	By Patricia Foster
WED/mercredi	5	9h	disponible	
THU/jeudi	6	9 :00 am	+ Ken Naples	By Glen & Marlene Wilson
FRI/vendredi	7	9h	disponible	
9 November/novembre, 2025		Dedication of the Lateran Basilica /Dédicace de la Basilica du Latran		
Dimanche	9	9h	la famille Lafrenière In Thanksgiving to the Immaculate Soul of Mary	Par la famille Gauthier Par Maureen & Harry Van Alstine
SUNDAY	9	10:30 am 16 h St-Sébastien	+ Robert Tremblay + Recituta & Pelagio Limgaga + Simone McAuliffe missa pro populo	By Marlene & Glen Wilson By Phil & Linda Fraser By Ian McAuliffe
TUE/mardi	11	9: 00 am	All those who continue to suffer the consequences of war, violence, prejudice and trauma	By Anonymous
WED/mercredi	12	9h	disponible	
THU/jeudi	13	9 :00 am	+ Jack & Lily Sullivan	By Patricia Foster
FRI/vendredi	14	9h	disponible	
16 November/novembre, 2025		33rd Sunday in Ordinary Time / 33e dimanche du temps ordinaire		
Dimanche	16	9h	+ la famille St. Louis	Par Bernadette Nadeau
SUNDAY	16	10:30 am 16 h St-Sébastien	+ Bill Foster + Jacinth & Mo Bakin + Rita Dumont missa pro populo	By Patricia Foster By Helen Weller By Cynthia & Real Lalonde
TUE/mardi	18	9 :00 am	CWL Deceased Members	By CWL Members
WED/mercredi	19	9h	disponible	
THU/jeudi	20	9:00 am	🕊 Bill Leistner	By Valerie Vondette
FRI/vendredi	21	9h	disponible	

+ Repose of the soul / Repos de l'âme

🕊 For the wellbeing of / Pour le bien-être de

Highlights and Happenings



2025 Confirmation, Sunday, November 2nd at the 10:30 Mass

We're happy to share that **Bishop Tom Dowd** has confirmed Sunday November 2, 2025, for our special confirmation ceremony. Please note, there isn't a separate rite for children or adults, so everyone is warmly invited to join. You can find registration forms at the office or at the back of the church. We look forward to welcoming everyone to this meaningful celebration. There will be a 9 am mass that Sunday.

Confirmation Retreat this Sunday October 26th 10:30 – 1:00pm
Candidates will attend Mass and meet afterwards in the church hall.

A Note from the St. Jude Finance Committee

Dear Parishioners,

Since I arrived at St. Jude we, the finance committee, have tried to be transparent with you, regarding the finances of parish. We want to update you, two months prior to the end of the fiscal year. As you can see, we are in a cash balance deficit position.

Here is our current situation:	We have to date revenues of	\$160,960.00
	Our expenses to date are	\$169,634.71
	Our deficit to date is therefore	\$ 8674.71

Investments: We have \$175,000 invested with the diocese. This money will be used, both as a cushion in the case of “bad luck”, but also as salaries for a future pastoral person. We are looking for someone to help coordinate some of our pastoral projects – Alpha, youth ministry work, and faith enrichment programs. We pray that the Lord guides us to the right person.

For your information: We have had unusually high expenses for maintenance of the elevator. The elevator seems to be a bottomless pit of expenses, unfortunately. To date, we have spent, this year alone, \$10,729.78. There seems to be no end in sight as this machine requires constant, expensive upkeep.

Solution: Some 8 months ago, the finance committee suggested that parishioners increase their givings by \$5 per week. I have done so myself. From what we can surmise, few parishioners have followed suit. It might be good for us to try this, as we would prefer not to be in a deficit position at the end of the fiscal year. If you have not increased your giving by \$5, perhaps you can 'catch up' from the beginning of the year.

Thank you kindly for your generosity in the care of our beautiful parish. We have a wonderful spirit and lovely folks. We pray that the Lord continues to help us reach out to our young people and young families, that they might carry forward the torch of faith to the next generations.

The Finance Committee: Linda J, Linda G, Robert D, Larry T, Fr. Francis

Faits saillants et activités

Confirmation 2025, dimanche 2 novembre à la messe de 10h30

La retraite des candidats aura lieu le mercredi 29 octobre de 9 h à 12 h



Nous sommes heureux d'annoncer que l'évêque Thomas Dowd a confirmé le 2 novembre 2025 pour notre cérémonie spéciale bilingue de confirmation. Veuillez noter qu'il n'y a pas de rite distinct pour les enfants ou les adultes, donc tout le monde est chaleureusement invité à se joindre. Nous sommes impatients de commencer les cours bientôt! Vous pouvez trouver les formulaires d'inscription au bureau ou à l'arrière de l'église. Nous avons hâte d'accueillir tout

le monde à cette célébration significative.

Il y aura une messe à 9 h ce dimanche-là.

Une note du comité des finances de St. Jude

Chers paroissiens, Depuis mon arrivée à St. Jude, nous, le comité des finances, avons essayé d'être transparents avec vous, en ce qui concerne les finances de la paroisse. Nous voulons vous tenir au courant, deux mois avant la fin de l'exercice. Comme vous pouvez le constater, nous sommes dans une situation de déficit de trésorerie.

<i>Voici notre situation actuelle :</i>	<i>Nous avons à ce jour des revenus de</i>	<i>160 960,00 \$</i>
	<i>Nos dépenses à ce jour s'élèvent à</i>	<i>169 634,71 \$</i>
	<i>Notre déficit à ce jour est donc de</i>	<i>8674,71 \$</i>

Investissements : *Nous avons investi 175 000 \$ avec le diocèse. Cet argent sera utilisé, à la fois comme coussin en cas de « malchance », mais aussi comme salaire pour une future personne pastorale. Nous sommes à la recherche de quelqu'un pour nous aider à coordonner certains de nos projets pastoraux – Alpha, le ministère de*

la jeunesse et les programmes d'enrichissement de la foi. Nous prions pour que le Seigneur nous guide vers la bonne personne.

Pour votre information : *Nous avons eu des dépenses inhabituellement élevées pour l'entretien de l'ascenseur. L'ascenseur semble être un puits sans fond de dépenses, malheureusement. À ce jour, nous avons dépensé, cette année seulement, 10 729,78 \$. Il ne semble pas y avoir de fin en vue car cette machine nécessite un entretien constant et coûteux.*

Solution : *Il y a environ 8 mois, le comité des finances a suggéré que les paroissiens augmentent leurs dons de 5 \$ par semaine. Je l'ai fait moi-même. D'après ce que nous pouvons supposer, peu de paroissiens ont emboîté le pas. Il serait peut-être bon pour nous d'essayer cela, car nous préfererions ne pas être en situation de déficit à la fin de l'exercice. Si vous n'avez pas augmenté vos dons de 5 \$, vous pouvez peut-être vous rattraper dès le début de l'année.*

Merci de votre générosité dans le soin de notre belle paroisse. Nous avons un esprit merveilleux et des gens formidables. Nous prions pour que le Seigneur continue de nous aider à atteindre nos jeunes et nos jeunes familles, afin qu'ils puissent transmettre le flambeau de la foi aux générations futures.

La Commission des Finances : *Linda J, Linda G, Robert D, Larry T, P. Francis*

*Would you like an electronic copy of the bulletin? Send your request to office@stjudeparish.ca
Souhaitez-vous obtenir une copie électronique du bulletin ? Envoyez votre demande à office@stjudeparish.ca*



(705) 869-0025



office@stjudeparish.ca



[stjudeparishespanola](https://www.facebook.com/stjudeparishespanola)



stjudeparish.ca

CONTACT US

Paroisse Saint Jude Parish
247 Mead Blvd. Espanola, ON P5E 1B3



Office: 705-869-0025
Office Hours: Tues - Fri 9 – 4 pm



office@stjudeparish.ca
priest@stjudeparish.ca



Fr. Francis: 1-438-830-2605

Pour mettre à jour ou vérifier vos coordonnées, veuillez passer, appeler ou envoyer un courriel au bureau pour récupérer un formulaire d'inscription.

To update or verify your contact information, please drop in, call, or email the office

Ways to Give



Pre-authorized
Contact us for a form



Donation Envelopes
Call the office



Office Drop-off



Interac e-Transfer
<mailto:stjude@eastlink.ca>



On the last Sunday of each month, St. Jude will light a candle and pray for those who died without a funeral. Names and a photo can be given to Fr. Francis or sent to the office.



EHHFB provides essential assistance to families in Espanola facing food insecurity. The Espanola Helping Hand Food Bank accepts e-transfers from donors. Email ehhfb87@hotmail.ca. A donation box is at the parish entrance. **Merci pour votre généreux soutien !**
Thank you for your generous support!



Date	Oct 19	Oct 12	Oct 5	Sep 28	Sep 21	Sep 14	Sep 7
Sunday Offering	\$4295.00	\$1815.00	\$2600.00	\$2186.00	\$1635.00	\$1455.00	\$2000.00
Loose Change/Candles	\$209.00	\$372.00	\$300.00	\$180.00	\$210.00	\$309.25	\$280.00
Special Offering/Building Fund	\$264.00	\$125.00	\$145.00	\$170.00	\$2299.00	\$50.00	\$255.00
Auto-deposit			\$2112.00		\$255.00		\$2330.00
Coffee Sunday/Event					\$50.00	\$50.00	

Would you like an electronic copy of the bulletin? Send your request to office@stjudeparish.ca
Souhaitez-vous obtenir une copie électronique du bulletin ? Envoyez votre demande à office@stjudeparish.ca